
 
 

Протокол №6  
постійної комісії ради 

 з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації 
 

 

м. Дрогобич                                                                                                 20 травня 2021 року 

 

Присутні 2 особи: Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег Іванович 

Запрошені:  Олег Дукас, Ігор Лялюк, Зеновій Квасній, Назарій Івахів.                           

  

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про загальний стан розвитку програми “Смарт-сіті” у м. Дрогобичі; 

2. Про програму розвитку ІТ у навчальних закладах;  

3. Про вдосконалення роботи відділу діяльності ради. 

 

 

Щодо питання першого порядку денного: 
 

СЛУХАЛИ: Зеновія Кваснія про стан розвитку програми “Смарт-сіті” у м. Дрогобичі, а саме: 

- впровадження у сфері охорони здоров’я системи E-health; 

- проблеми з роботою камер відеоспостереження у місті; 

- проблеми роботи модуля депутатської діяльності; 

- роботи Дрогобицького ЦНАПУ; 

- загального виконання програми “Смарт-сіті”  

 

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа про необхідність підготовки на наступне засідання комісії 

інформації про: 

- борги від комунальних підприємств за обслуговування камер відеоспостереження, 

електронних табло руху транспорту, електронної системи руху транспорту тощо; 

- загального аналізу виконання програми “Смарт-сіті”; 

- статистику використання електронних сервісів, розміщених на сайті міської ради.  

 

УХВАЛИЛИ: Рекомендувати Зеновію Кваснію підготувати на наступне засідання комісії 

наступну інформацію: 

- борги від комунальних підприємств за обслуговування камер відеоспостереження, 

електронних табло руху транспорту, електронної системи руху транспорту тощо; 

- загального аналізу виконання програми “Смарт-сіті”; 

- статистику використання електронних сервісів, розміщених на сайті міської ради.  

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 

 

Щодо питання другого порядку денного: 
 

СЛУХАЛИ: Назарія Івахіва про освітні програми з предметів «Основи конструювання сайтів», 

«Основи цифрового маркетингу», «Основи розробки дизайну сайтів, додатків та програм» 

 

СЛУХАЛИ: А. Лучківа про необхідність додати до ініціаторів розроблення програм постійної 

комісії ради з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації та 

рекомендувати програми до розгляду сесією міської ради.  

 

 



 
 

УХВАЛИЛИ: рекомендувати сесії міської ради до розгляду освітні програми з предметів 

«Основи конструювання сайтів», «Основи цифрового маркетингу», «Основи розробки дизайну 

сайтів, додатків та програм» із запропонованими доповненнями. 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.  

 

Щодо питання третього порядку денного: 
 

СЛУХАЛИ: Олега Дьорку про вдосконалення роботи відділу діяльності ради, а саме щодо 

надсилання матеріалів для депутатів ради: розміщення всіх матеріалів з фото та довідками на 

Google-диску та надсилання депутатам посилання на відповідні папки. 

 

УХВАЛИЛИ: рекомендувати відділу діяльності ради надсилати матеріали для депутатів ради: 

з фото та довідками за допомогою Google-диску, а саме web-посилань на відповідні папки. 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 2 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.  

 

 

Голова зборів          ______________               Андрій Лучків 

 

Секретар                  ______________              Юрій Чигрин 


